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21.03.2023 kell 17.00‒18.40 

Rõuge kooli aula 

 

Osalesid: Kristina Siska (2. klassi lastevanemate esindaja), Janek Trumm (3. klass), Taavi Karu 

(4. klass), Marju Kõva (5a ja 5b klass), Vivian Helekivi (6. klass), Katre Palo (7. klass), Kerli Kõiv 

(9. klass), Martin Mõttus (kooli toetava organisatsiooni esindaja), Maia Paas (õppenõukogu 

esindaja), Eimar Hallop (vallavolikogu esindaja), Annika Kuus (kooli direktor). 

 

Puudusid: Alice Venski (1. klassi esindaja), Pille Toming (8a ja 8b klass), Karel Saarna (vilistlaste 

esindaja), Linnet Vahter (õpilasesinduse esindaja), Tiina Kivimeister (vallavalitsuse esindaja). 

 

Protokollija: Katre Palo 

 

Päevakord:  

1. II trimestri kokkuvõte 

2. Rõuge Põhikooli tunnustamise ja tänamise kord 

3. Haridusvõrgu ümberkorraldamise eelnõu - mõtete jagamine 

4. Muud teemad  

 

 

1. II trimestri kokkuvõte  

Direktor Annika Kuus andis ülevaate teise trimestri õppeedukustest, sündmustest ja tegemistest 

koolis.  

- Võrreldes esimese trimestriga on teisel trimestril mitterahuldavate hinnetega õpilasi olnud 

rohkem (25 õpilast). 12 õpilasel on kõigis ainetes hindeks 5. 

- Peetud on aineõpetajatega koosolek, et koostöös leida lahendusi, kuidas aidata kaasa 

mitterahuldavate hinnetega õpilaste õpimotivatsioonile. Arutati, kuidas õpilasi toetada ja mida 

saab kooli poolt ette võtta, et olukord paraneks. Selle jätkuks viidi läbi individuaalsed vestlused 

mitterahuldavatele tulemustele õppinud õpilastega. 

- Palju on olnud osavõtte (sh edukaid) olümpiaadidest ja võistlustelt. Meie kooli õpilane sai ka 

Rõuge valla tähekese tiitli. 

- Tegevust on alustanud eelkool. Koos on käidud alates 19. jaanuarist ning plaanis on kohtuda viis 

korda. Selle eesmärk on harjutada tulevasi 1. klassi lapsi koolikeskkonna ja kooli tavade-

reeglitega.  

- Õpilastele on läbi viidud esmaabikoolitusi. 

 

 

2. Rõuge Põhikooli tunnustamise ja tänamise kord   

Olulisi ettepanekuid korra muutmise kohta ei tehtud. Toimus laiem arutelu, kas kord võimaldab 

piisavalt palju ja õiglaselt noori tunnustada. Pigem võiks punkti 4 välja jätta, sest see tuleneb 

haridus- ja teadusministeeriumi määrusest, st on nagunii reguleeritud. Lahendus on ka selles 

punktis viidata HTMi määrusele.   

 



 

3.  Haridusvõrgu ümberkorraldamise eelnõu - mõtete jagamine    

Selles osas on oma meelsust väljendatud ning jätkuvalt ollakse seda meelt, et Rõuge kool tuleb 

jätta eraldiseisvaks ja mitte viia ühendjuhtimise alla. Pöördumine valda on edastatud. Praegu tuleb 

oodata vallavolikogu istungit (peetakse 28.03), kus haridusvõrgu ümberkorraldus on otsustamisel. 

Pärast istungit ja vastavalt langetatud otsusele selgub, kas meil on põhjust koguneda erakorralisele 

koosolekule.    

 

 

4. Muud teemad 

- Kooli päevikud. Annika Kuus tutvustas mõtet, kuidas korraldada koolipäevikute tellimist ja 

jagamist (kellele tasuta ja kellele tasu eest). Päevik on kohustuslik 1.–4. klassi õpilastele, 

vanemates klassides vabatahtlik. Ühisarutelu käigus olid nõus, et 1. klassi õpilased saavad Rõuge 

kooli logoga-sündmustega päeviku tasuta ning 2.–9. klassi õpilastele on see tasuline. Õpilasel on 

õigus soetada ka mõni muu päevik. 

- Pikapäevatoidult mahaarvamine. Lastevanematele läks äsja teada (meeldetuletus), et 

pikapäevatoidult mahaarvamiseks tuleb sellest ise köögi peakokale teada anda. Eelistatult teada 

anda e-posti teel: peakokk@rouge.edu.ee (või telefonil 785 9315). Kui teatatud pole, siis 

arvestatakse sööjate hulka ja ühtlasi tuleb toidukorra eest tasuda. Teatamisvajadus ei ole kooli 

lõunasöögi puhul: kui laps on puudujaks märgitud, siis kokk näeb Stuudiumi kaudu 

sööjate/puudujate koguhulka. Hoolekogu liikmed võiksid teadet jagada oma klasside 

lastevanematele. 

- Arutleti sellel üle, miks lapsed kooli vahetundide ajal väga vähe õues käivad. Kuna koolis on 

mobiiltelefonid kasutus keelatud, siis võiks lastele välja pakkuda, et telefoni võib vahetunnil 

kasutada, aga seda vaid õues viibides. 

- Uuriti, kas koolil on veel alles fond, millest toetada laste käike teatrisse, õppekäikudele jms. 

Varasemalt pakkus seda võimalust MTÜ Rõuge Kool, mis on likvideeritud ja selle kaudu enam 

tuge taotleda ei saa. MTÜ tegevuse käigus kogunenud reserv on üle antud koolile ja niikaua, kuni 

seal on vahendeid, saab sealt tuge taotleda. Klassijuhatajad on selle võimalusega kursis. 

- Räägiti veel mõnedest Rõuge koolimaja ja spordisaali probleemidest. Näiteks vajab remonti 

maaküttesüsteem, spordisaalis vajavad väljavahetamist laevalgustid, mis on väga suure 

energiakuluga; mõnest kohast laseb lagi lumesula/vihmavett läbi. Eelarvekärbete tõttu jäävad 

paljud hädavajalikud parandustööd ootele. 

 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 20. juunil 2023 kell 17.00 koolimajas. Vajadusel 

kogunetakse erakorraliselt, lähtuvalt sellest, millise otsuse teeb Rõuge vallavolikogu 28.03 istungil 

haridusvõrgu ümberkorraldamise kohta.  


